

<p><i>USER MANUAL IN ENGLISH</i></p> <p>CAUTION - ELECTROTRIC TOY</p> <p>Not recommended for children under 8 years of age. As with all electric products, precautions should be observed during handling and use to</p>	<p>prevent electric shock.</p> <p>INPUT: 230-240VAC 50Hz 0.6A OUTPUT: 9VDC 2A. Model: SVH-018-090-200-A4</p> <p>IMPORTANT SAFETY INSTRUCTIONS - SAVE THESE</p>	<p>INSTRUCTIONS AND DANGER - TO REDUCE THE RISK OF FIRE OR ELECTRIC SHOCK, CAREFULLY FOLLOW THESE INSTRUCTIONS.</p> <ul style="list-style-type: none"> ● For connection to a supply not in the U.S.A., use an attachment plug 	<p>adapter of the proper configuration for the power outlet, if needed</p> <p>OPERATION:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1.Plug the transformer into standard wall outlet. 2.Connect the transformer to the 	<p>appliance.</p> <ol style="list-style-type: none"> 3.Turn off the appliance and unplug the transformer from the wall outlet when not in use. <p>SPECIAL NOTE TO ADULTS:</p> <ul style="list-style-type: none"> ● This transformer is age-graded for ages 8 	<p>and over; the transformer should not be operated in the presence of children under age 8 without adult supervision. Adult supervision is recommended.</p> <ul style="list-style-type: none"> ● It is recommended that the toy 	<p>transformer be periodically examined for conditions that may result in the risk of fire, electric shock, or injury to persons(such as damage to the output cord, blades, housing or</p>	<p>other parts) and that, in an event of such condition. The transformer should not be used until properly repaired.</p>	
---	--	--	---	---	---	--	--	--

<p><i>USER MANUAL IN FRENCH</i></p> <p>ATTENTION - JOUET ÉLECTRONIQUE</p> <p>Non recommandé pour les enfants de moins de 8 ans. Comme avec tous les produits électriques, des précautions</p>	<p>doivent être observées lors de la manipulation et l'utilisation pour éviter un choc électrique.</p> <p>CONTRIBUTION: 230-240VAC 50Hz 0.6A SORTIE: 9VDC 2A. Modèle: SVH-018-</p>	<p>090-200-A4</p> <p>CONSIGNES DE SÉCURITÉ IMPORTANTES - CONSERVER CES INSTRUCTIONS ET DANGER - POUR RÉDUIRE LE RISQUE D'INCENDIE OU DE CHOC ÉLECTRIQUE,</p>	<p>SUIVEZ ATTENTIVEMENT CES CONSIGNES.</p> <ul style="list-style-type: none"> ●Pour la connexion à une alimentation pas dans le U.S.A., utilisez un adaptateur de fixation de la configuration appropriée pour la 	<p>prise de courant, si nécessaire</p> <p>OPÉRATION:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Branchez le transformateur dans une prise murale standard. 2. Raccordez du transformateur de l'appareil. 	<p>3. Tournez l'appareil hors tension et débranchez le transformateur de la prise murale lorsque vous ne l'utilisez pas.</p> <p>NOTE SPÉCIALE POUR ADULTES:</p> <ul style="list-style-type: none"> ● Ce transformateur est l'âge classé pour 	<p>8 ans et plus; le transformateur ne doit pas être utilisé en présence d'enfants de moins de 8 ans sans supervision d'un adulte.Supervision d'</p>	<ul style="list-style-type: none"> ● Il est recommandé que le transformateur de jouet être examiné périodiquement pour des conditions qui peuvent entarîner le risque d'incendie,de choc électrique ou de blessures(tels que 	<p>des dommages au cordon de sortie,leslames,le logement ou d'autres parties)et que,dans un événement d'une telle condition.Le transformateur ne doit pas être utilisé avant réparé.</p>
--	--	--	--	--	--	--	---	--

大于4.0mm

大于2.8mm